
 
 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 27 november 2018 

 

 

Op Tenderned was op vrijdag 9 november jl. te lezen dat de opdracht voor de 

aanbesteding inzameling rest- en GFT-afval en de nieuwe manier PMD-

inzameling niet gegund wordt. Er komen problemen nu het huidige contract op 

31 december a.s. afloopt. 

 

- Wat is de reden van de intrekking? 

- Is dat omdat de prijs te hoog was na de inschrijving? 

- Hoeveel inschrijvers waren er en klopt het dat niet vermeld is in de 

aanbesteding dat nu de overslag van restafval plaatsvindt bij Renewi in 

Wateringen dat dat nu onderdeel uitmaakt van een contract tussen HVC 

en Renewi terwijl HVC het tarief per ton aan Westland rekening brengt? 

0 

Klopt het dat daar vragen over gesteld zijn in de NVI waar de gemeente voet bij 

stuk gehouden heeft? 

 

Klopt het dat door de wijze waarop de gemeente de aanbesteding heeft 

ingestoken er dus maar één inschrijver was? 

 

Als de overeenkomst in stand gelaten was tussen Renewi en HVC dan had een 

concurrent in kunnen schrijven en dat is nu niet het geval. Klopt dit? 

 

In het bestek staat voorts dat inschrijver direct moet aanleveren bij HVC waar 

het restafval verwerkt wordt. Bij geen overslag in de buurt dan is dat praktisch 

onmogelijk, omdat dan iedere vuilniswagen naar Dordrecht moet rijden. Klopt 

dat? 

 

Klopt het ook dat daardoor andere partijen niet ingeschreven hebben? 

 

Klopt het dat ten gevolge van vorenstaande houding alleen Renewi Wateringen in 

kon schrijven? 

 

Klopt het ook dat door de wijze waarop het bestek geformuleerd is voor een te 

hoog bedrag werd ingeschreven waardoor de gemeente de aanbesteding 

terugtrok? 
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Word het niet tijd voor omgekeerd inzamelen zoals dat in 2012/2016 door 

de gemeente intern als beste methode van inzameling werd gezien? 

 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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